
P r o t o k ó ł  Nr 65.2022 
wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

i Infrastruktury Komunalnej, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 
i Opieki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Zasobów 

Naturalnych, Ochrony Środowiska, Porządku Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej 

odbytego w dniu 28 grudnia 2022 r. 
 
Obecni: wg załączonej listy obecności. Posiedzenie Komisji rozpoczęło 
się o godz. 14:30 w sali widowiskowej Miejskiego Centrum Kultury i Rekreacji 
w Strumieniu, ul. Młyńska 14. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie materiałów na LI sesję Rady Miejskiej w Strumieniu. 

3. Przygotowanie planów pracy komisji na 2023 rok. 

4. Informacje, wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Przebieg obrad: 
 
Ad 1. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący 
Komisji Budżetu Jarosław Szast, przywitał członków Komisji oraz stwierdził, że obrady 
są prawomocne, gdyż w posiedzeniu uczestniczy 8 członków Komisji Budżetu 
na 11 osobowy skład Komisji, 7 członków Komisji Oświaty na 9 osobowy skład 
Komisji i 4 członków Komisji Rolnictwa na 6 osobowy skład Komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyli również: Burmistrz Strumienia Anna Grygierek, 
Zastępca Burmistrza Strumienia Magdalena Suchanek-Kowalska, Skarbnik Strumienia 
Maria Kłósko, Sekretarz Strumienia Brygida Biegun, Dyrektor Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Strumieniu Łukasz Pachuła i Główna Księgowa Anna 
Janik, przewodniczący organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy, 
pracownicy Urzędu Miejskiego w Strumieniu oraz przedstawiciel lokalnej prasy 
„Nowej Formacji”.  
 
Ad 2. 
 

Rozpatrzono materiały na LI sesję Rady Miejskiej w Strumieniu zwołaną 
na dzień 28 grudnia br.: 

a) Na prośbę Przewodniczącej Komisji Oświaty M. Krutyły, projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami, przedstawiła Sekretarz B. Biegun. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 



 

 

b) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, projekt uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Strumień na lata 2022-
2030, przedstawiła Skarbnik M. Kłósko. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

c) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy Strumień na rok 2022, przedstawiła Skarbnik 
M. Kłósko. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

d) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022, 
przedstawiła Skarbnik M. Kłósko. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

e) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, projekt uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Strumień na lata 2023-2032 wraz 
z autopoprawką, omówiła Skarbnik M. Kłósko. 

Burmistrz A. Grygierek zwięźle przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Strumień na lata 2023-2032 wraz 
z autopoprawką. 

Burmistrz A. Grygierek poinformowała, że priorytetem w budżecie Gminy 
na 2023 r. są inwestycje związane z wodociągami, kanalizacją sanitarną 
i odprowadzaniem wód. Na zadania te przeznaczamy w budżecie kwotę ponad 
15 milionów złotych. Są to środki pozyskane z funduszy zewnętrznych. 

Burmistrz A. Grygierek poinformowała o planowanych do złożenia wnioskach 
o pozyskanie środków na następujące zadania: 

1) przebudowę drogi gminnej, ulicy Stokrotek w Zabłociu; 

2) kolejny etap budowy kanalizacji sanitarnej w Bąkowie; 

3) przebudowę ulicy Sportowej w Zbytkowie, wniosek złożony do Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych. 

Burmistrz A. Grygierek poinformowała, że przygotowujemy się do ogłoszenia 
przetargu na rozbudowę szkoły w Bąkowie. Na zadanie to w 2023 r. przeznaczona 
jest kwota prawie 4 milionów złotych. 

Przewodniczący Komisji J. Szast odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Komunalnej z dnia 8 grudnia br. o projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Strumień na lata 2023-
2032. 

Radna M. Madziar poprosiła, aby nadal składać wnioski o pozyskanie środków 
zewnętrznych na modernizację obiektu szkoły w Pruchnej. 

Burmistrz A. Grygierek odpowiedziała, że jesteśmy przygotowani do aplikowania 
o środki na inwestycje drogowe oraz na modernizację obiektu szkoły w Pruchnej. 
Jeżeli tylko zostaną ogłoszone nabory będziemy składać wnioski. 

Radna M. Madziar zapytała, czy modernizacja drogi gminnej, ulicy Oblaski 
w Drogomyślu jest już zakończona? 

Burmistrz A. Grygierek odpowiedziała twierdząco. 

Do projektu uchwały wraz z autopoprawką nie wniesiono uwag. 



 

 

f) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, projekt uchwały 
w sprawie uchwały budżetowej gminy Strumień na rok 2023 wraz z autopoprawką, 
przedstawiła Skarbnik M. Kłósko. 

Burmistrz A. Grygierek zwięźle przedstawiła projekt uchwały budżetowej gminy 
Strumień na rok 2023. 

Przewodniczący Komisji J. Szast odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Komunalnej z dnia 8 grudnia br. o projekcie 
uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Strumień na rok 2023. 

Radny J. Mazur zapytał, ile wynoszą wydatki gminy na oświetlenie ulic? 

Skarbnik M. Kłósko odpowiedziała, że w budżecie gminy na 2023 r. 
na oświetlenie ulic zaplanowaliśmy kwotę 920 tysięcy złotych. Plan wydatków 
na oświetlenie ulic w 2022 r. wynosi 532 tysiące złotych. 

Burmistrz A. Grygierek poinformowała, że wystąpiliśmy z pismem do Energetyki 
o modernizację oświetlenia ulicznego stanowiącego ich własność, ponieważ prawie 
wszystkie lampy mają sodowe. Na około 700 lamp będących własnością Energetyki 
tylko około 30 jest ledowych. Całość oświetlenia ulicznego będącego własnością 
Gminy jest oszczędna, wykonana w technologii led.  

Do projektu uchwały wraz z autopoprawką nie wniesiono uwag. 

g) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego 
zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
w Strumieniu na 2023 rok, przedstawiła Główna Księgowa Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Strumieniu A. Janik. 

Radna P. Bojda zapytała czy Zakład wprowadził w swoich obiektach zalecane 
oszczędności energii elektrycznej? 

Główna Księgowa A. Janik odpowiedziała, że we wszystkich obiektach 
zarządzanych przez Zakład są wprowadzone programy oszczędnościowe energii 
elektrycznej o wymagane 10%. 

Burmistrz A. Grygierek wyjaśniła, że najbardziej obawiamy się ile będą wynosić 
wydatki bieżące związane z opłatami za media. 

Przewodniczący Komisji J. Szast, jako Sołtys sołectwa Zabłocie, przekazał słowa 
podziękowania za bardzo dobrą współpracę z pracownikami Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Strumieniu. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

h) Na prośbę Przewodniczącej Komisji Oświaty M. Krutyły, projekt uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała, przedstawiła Sekretarz 
B. Biegun. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

i) Na prośbę Przewodniczącej Komisji Oświaty M. Krutyły, projekt uchwały 
w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, przedstawiła Sekretarz 
B. Biegun. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

j) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, projekt uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi 



 

 

Komunikacyjnemu z siedzibą w Jastrzębiu-Zdroju na realizację zadań publicznych 
w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, przedstawiła Sekretarz B. Biegun. 

Sekretarz B. Biegun odpowiadając na pytanie radnych poinformowała, 
że w 2022 r. pierwotna kwota dofinansowania wynosiła 85 tysięcy złotych, 
a ostatecznie opiewa na 92 tysiące złotych. 

Przewodniczący Rady C. Greń zapytał, czy z linii autobusowej do Jastrzębia-
Zdroju korzysta dużo pasażerów? 

Sekretarz B. Biegun odpowiedziała, że kierunek ten cieszy się bardzo dużym 
zainteresowaniem, szczególnie korzysta z niego młodzież dojeżdżająca do szkoły 
ponadpodstawowej w Pawłowicach. 

Radna M. Madziar zaproponowała, aby Komisja zapoznała się z ofertą szkoły 
ponadpodstawowej w Pawłowicach. 

Radny J. Mazur stwierdził, że Międzygminnemu Związkowi Komunikacyjnemu 
w Jastrzębiu-Zdroju dopłacamy 4,71 zł do wozokilometru? W związku z powyższym 
zapytał ile dopłacamy do transportu zbiorowego organizowanego przez Powiat 
Cieszyński? 

Sekretarz B. Biegun odpowiedziała, że kwoty dopłat do obu przewoźników 
są na podobnym poziomie. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

k) Na prośbę Przewodniczącego Komisji Budżetu J. Szasta, informację 
Burmistrza Strumienia w sprawie wydanych decyzji dotyczących wzrostu wartości 
nieruchomości oraz zgłoszonych żądań wypłaty odszkodowań dotyczących obniżenia 
wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem planów miejscowych, przedstawiła 
Zastępca Burmistrza M. Suchanek-Kowalska. 

Do Informacji nie wniesiono uwag. 
 
Ad. 3. 
 

Komisje przygotowały plany pracy na 2023 rok. 
 
Ad 4. 
 

Informacje, wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji J. Szast stwierdził, że po ostatnich dużych opadach 
śniegu, odśnieżanie dróg powiatowych wraz z chodnikami przy tych drogach było 
fatalne. Stwierdził również, że nie wiemy, gdzie można dzwonić w sprawie 
odśnieżania dróg powiatowych, szczególnie w godzinach popołudniowych, kiedy 
Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych jest już nieczynny. 

Burmistrz A. Grygierek poinformowała, że pracownicy Urzędu również 
na bieżąco reagowali w sprawie złego odśnieżania dróg powiatowych, dzwoniliśmy, 
kontaktowaliśmy się, występowaliśmy z pismami. 

Burmistrz A. Grygierek zaproponowała, że wystąpimy z pismem do Powiatu 
o udostępnienie numeru kontaktowego w sprawie odśnieżania dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady C. Greń stwierdził, że w sprawie odśnieżania dróg 
gminnych wiemy gdzie dzwonić, natomiast w sprawie odśnieżania dróg powiatowych 



 

 

nie wiadomo do kogo zgłaszać problemy szczególnie po godzinach pracy 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Cieszynie. 
 
Ad 5. 
 

Przewodniczący Komisji Jarosław Szast zakończył posiedzenie Komisji 
o godz. 16:10. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała: Elżbieta Król 
 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego 

i Infrastruktury Komunalnej 
Jarosław Szast 

 


